
1 
 

OR-RM.0012.4.30.2021 

 

Protokół Nr 6/21 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki 

Rady Miejskiej w Koronowie. 

odbytego w dniu 24 czerwca 2021 r. 

w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej w Koronowie 

Pan Artur Koper  o godzinie 08:10 otworzył posiedzenie komisji. W posiedzeniu 

uczestniczyło 7 członków komisji, co wobec składu komisji wynoszącego 9 członków komisji 

stanowi  kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.  

Nieobecni członkowie komisji: Patryk Bociek, Sławomira Polewana. 

 

Lista obecności stanowi  Załącznik nr 1 niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący komisji Pan Artur Koper przedstawił porządek obrad, do którego  nie 

wprowadzono zmian. 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Informacja Dyrektora Szkoły Podstawowej w Witoldowie na temat funkcjonowania 

placówki. 

3. Spotkanie ze stowarzyszeniami działającymi na terenie Gminy Koronowo: 

Towarzystwo Miłośników Ziemi Koronowskiej, Koronowskie Stowarzyszenie Rozwoju 

Turystyki "Szczęśliwa Dolina", Stowarzyszenie Rehabilitacji i Turystyki "Na szlaku", 

Stowarzyszenie Rowerowe "Rowerowe Koronowo".  

4. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

5. Sprawy bieżące komisji. 

6. Zamknięcie posiedzenia komisji.            
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2. Informacja Dyrektora Szkoły Podstawowej w Witoldowie na temat 

funkcjonowania placówki. 

Dyrektora Szkoły Podstawowej w Witoldowie przedstawiła informację na temat 

funkcjonowania placówki. 

 

Informacja stanowi  Załącznik nr 2 niniejszego protokołu. 

 

Posiedzenie komisji opuściła radna Pani Illona Pubanc. Obecnych 6 członków komisji. 

 

3. Spotkanie ze stowarzyszeniami działającymi na terenie Gminy Koronowo: 

Towarzystwo Miłośników Ziemi Koronowskiej, Koronowskie Stowarzyszenie 

Rozwoju Turystyki "Szczęśliwa Dolina", Stowarzyszenie Rehabilitacji 

i Turystyki "Na szlaku", Stowarzyszenie Rowerowe "Rowerowe Koronowo".  

Na posiedzenie komisji przybyła prezes Towarzystwa Miłośników Ziemi Koronowskiej 

Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk i przedstawiła członkom komisji informacje dotyczące 

działalności Towarzystwa. 

Informacja stanowi Załącznik nr 3 niniejszego protokołu. 

 

4. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

Kierownik Wydziału Finansowo – Budżetowego Pani Barbara Koniarska przedstawiła 

projekty uchwał: 

 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Koronowo za 2020 rok. 

 

Członkowie Komisji 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0  głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Koronowo na rok 2021. 

 

Członkowie Komisji 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0  głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 
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Kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Gruntami Pani Agnieszka Szwesta 

przedstawiła projekty uchwał: 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

gruntowej oznaczonej nr ewidencyjnym 140/4, położonej w miejscowości Koronowo, 

stanowiącej własność Gminy Koronowo. 

 

Członkowie Komisji 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0  głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia górnych 

stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy nie są obowiązani do 

ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy, za usługę 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych z terenu gminy Koronowo. 

 

Członkowie Komisji 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0  głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie warunkowej 

przedwstępnej umowy darowizny z Przedsiębiorstwem Komunikacji Samochodowej 

w Bydgoszczy Sp. z o.o.  

Członkowie Komisji 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0  głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

Członkowie Komisji 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0  głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia przez Gminę Koronowo 

nieruchomości gruntowych - działek ewidencyjnych nr 134/3 i 134/5 położonych  na 

terenie Miasta Koronowo. 
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Członkowie Komisji 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0  głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

5.Sprawy bieżące komisji. 

 

Przewodniczący komisji Pan Artur Koper odczytał pismo Dyrektora Szkoły Podstawowej 

nr 2 w Koronowie dotyczące zaproszenia członków komisji w trybie pilnym do placówki. 

 

Pismo stanowi Załącznik nr 4 niniejszego protokołu. 

 

Radny Piotr Mitera zgłosił wniosek aby udać się do SP Nr 2 w Koronowie podczas 

dzisiejszego posiedzenia komisji. 

Głosowanie w sprawie wniosku: 

Za – 6 głosów 

Przeciw – 0 głosów 

Wstrzymało się – 0 głosów 

Członkowie komisji zdecydowali, że po zakończeniu posiedzenia komisji udadzą się do SP 

Nr 2 w Koronowie. 

Radna Mirosława Holka zgłosiła wniosek o ujęcie w uchwale budżetowej prośby 

Komendanta Komisariatu Policji w Koronowie w sprawie dofinansowania do zakupu pojazdu 

dla komisariatu. 

Głosowanie w sprawie wniosku: 

Za – 6 głosów 

Przeciw – 0 głosów 

Wstrzymało się – 0 głosów 

Radna Małgorzata Szymczak zgłosiła wniosek w sprawie zorganizowania komisji 

wyjazdowej do Szkoły Podstawowej w Witoldowie i Szkoły Podstawowej w Sitowcu. 

Głosowanie w sprawie wniosku: 

Za – 6 głosów 

Przeciw – 0 głosów 

Wstrzymało się – 0 głosów 
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Przewodniczący komisji Pan Artur Koper odczytał pismo Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 

1 w sprawie podwyższenia dodatku funkcyjnego dla wicedyrektorów oraz podwyższenia 

wynagrodzenia sekretarzowi szkoły. 

Pisma stanowią załącznik Nr 5 i Nr 6 niniejszego protokołu. 

Przewodniczący komisji Pan Artur Koper odczytał pismo Wojewody Kujawsko –

Pomorskiego w sprawie kontroli doraźnej w Stowarzyszeniu „Jesień” w Nowym Jasińcu. 

Pisma stanowią załącznik Nr 7 niniejszego protokołu. 

 

6. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Przewodniczący Komisji Pan Artur Koper w związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia 

zamknął posiedzenia Komisji. 

Po zamknięciu posiedzenie komisji członkowie komisji udali się do SP Nr 2 w Koronowie. 

 

Protokół sporządziła          Przewodniczący Komisji  

Magdalena Wanda-Joras 

Inspektor Biura Rady Miejskiej                             /-/  Artur Koper 


